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Du kan få bidrag för att gå en 
kort kurs om funktions-nedsättning 
 
Har du eller din anhörig en funktionsnedsättning? 
Vill du lära dig mer om den? 
Då kan du få pengar för att gå en kort kurs. 
Det kan vara en kurs på folk-högskola, 
ett studie-förbund eller inom 
kommunal vuxen-utbildning. 
Kursen får vara högst 14 dagar lång. 
 
Det är Specialpedagogiska skolmyndigheten 
som ger bidraget. 
För att kunna få det måste du vara minst 18 år, 
eller fylla 18 år under året. 
De som ansvarar för kursen hjälper dig 
att ansöka om pengarna. 
 
De här kurserna kan du söka pengar för 
 
Du kan alltså få bidrag om kursen handlar om 
din eller din anhörigs funktionsnedsättning. 
Kursen kan också handla om sådant som 
gör det lättare att delta i samhälls-livet. 
Du kan till exempel lära dig mer om 
vilka rättigheter du har och 
vilket stöd du kan få.  
Det kan också vara kurser om hjälp-medel. 
Eller kurser om relationer till andra människor.  
 
Behöver du lära dig läsa punkt-skrift? 
Eller vill du lära dig tecken som stöd? 
Då kan du gå en sådan kurs och få bidrag till det. 



 
 
 
 

 

Så mycket pengar kan du få 
Här kan du kolla vilka bidrag du skulle kunna få. 
Det finns några begränsningar. 
Du kan till exempel inte söka bidrag 
om du samtidigt får studie-stöd från CSN. 
Du kan inte heller få bidrag om du redan har 
aktivitets-stöd, utvecklings-ersättning 
eller etablerings-ersättning. 
 

Bidrag för kursen 
Bidraget är 116 kronor per timme. 
Du kan få 116 kronor i timmen högst åtta timmar per dag. 
Kursen får vara högst 14 dagar lång. 
 
Får du hel sjuk-ersättning eller 
hel aktivitets-ersättning? 
Då kan du inte söka bidrag för kursen. 
Du kan däremot söka bidrag för 
resor, mat och boende. 

Bidrag för resor  
Behöver du resa till kursen? 
Om det kostar mer än 286 kronor  
kan du få ersättning för resan. 
Du kan få högst 1 146 kronor under ett år. 

Bidrag för mat och boende 
Behöver du sova över under kursen? 
Du kan få bidrag för mat och boende, 
högst 573 kronor per dag. 

 

 



 
 
 
 

 

Så ansöker du om bidrag 
Oftast är det skolan som håller kursen som 
skickar in en ansökan. 
Fråga skolan vad som gäller för din kurs. 
 

Vill du veta mer? 
Du hittar mer information på 

Spsm.se 

https://www.spsm.se/stod-och-rad/sok-statsbidrag/privatpersoner/bidrag-vid-vissa-korta-kurser/
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